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Behandling: 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø: 
Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 
Dekkes av investeringsfondet. Byggingen settes til 2020. 
 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra ordfører: 
Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  
 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når det 

ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 
Forslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Hans Eide: 
Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 
Forslag fra Hans Eide ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Forslag fra ordfører:  
Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 
 
Forslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens forslag forøvrig ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
Økonomiplanen for 2019 – 2022 vedtas som framlagt med følgende endringer: 
 Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 

Dekkes av investeringsfondet. Byggingen settes til 2020. 
 Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  

 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når 

det ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 


